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Boxtel, 21 november 2013 
 
Betreft: duidelijkheid De Rots 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
Graag vragen wij uw dringende aandacht voor het volgende. 
 
Vorige week hebben wij al bij uw college aan de bel getrokken over de brandbrief van het bestuur 
van De Rots die wij op 6 november jl. ontvingen en waarin het bestuur haar grote zorg uitspreekt 
over de gang van zaken rondom het overleg met de gemeente.  
 
Slechte soap 
De voortgang over de toekomst van De Rots begint de gemoederen steeds meer bezig te houden 
en eerlijk gezegd vindt onze fractie dat de hele kwestie steeds meer op een slechte soap begint te 
lijken. Verantwoordelijk wethouder De Man geeft inmiddels in diverse media aan dat De Rots op 
nummer één staat op haar prioriteitenlijst, maar intussen gonzen de wildste geruchten rond.  
 
Projectontwikkelaar 
Zo komen steeds nadrukkelijker geluiden tot ons dat de gemeente al in gesprek zou zijn met een 
projectontwikkelaar over verkoop van De Rots, gekoppeld aan de realisering van (zorg-)woningen 
op het terrein, in combinatie met een verplaatsing van de sociale activiteiten van De Rots naar de 
Wilgenbroek. Voor de culturele activiteiten van De Rots zou volgens geruchten zelfs gedacht 
worden aan de invulling van podiumactiviteiten in de Heilig Hart-kerk. Als het college nu al op dat 
spoor zit, dan vertroebelt dat uiteraard de discussie en voedt het de onrust bij vrijwilligers. 
 
Openheid 
Wij vinden dat onwenselijk en willen verzoeken om op kortst mogelijke termijn openheid van zaken 
te geven over de huidige stand van zaken in de planvorming, de verschillende overwegingen die 
op dit moment spelen en de denkrichting voor het vervolgtraject.  
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Daar hebben wij ook nog een aantal vragen over. 
 

1. Klopt het dat de gemeente samen met een projectontwikkelaar gesprekken voert over de 

verkoop van De Rots, gekoppeld aan de realisering van (zorg-)woningen en zo ja, in welk 

stadium zitten die plannen? 

2. Hoe betrekt de gemeente daarbij de discussie die over De Rots eerder in de commissie 

maatschappelijke zaken is gevoerd en voor welk destijds aan de commissie voorgelegd 

scenario heeft het college bij de verdere planvorming gekozen? 

3. Kan het college uiterlijk aankomende maandagochtend een korte notitie aan raadsleden 

doen toekomen met de beantwoording van de eerste twee vragen en de: 

- Huidige stand van zaken in de planvorming; 

- Verschillende overwegingen die op dit moment bij het college aan de orde zijn; 

- Richting van het vervolgtraject. 

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet. Afhankelijk daarvan kunnen wij eventueel nog keuzes 
maken om de toekomst van De Rots te agenderen in de aanstaande raadsvergadering. 
 
Ervan uitgaande u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en met belangstelling in afwachting 
van uw reactie. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


